

## Notulen Leerlingenraad vergadering 10-01-18

### Mevrouw Heesen

- Ze vroeg of we een Unesco groepje willen vormen.
- Omdat we al een leerlingenraad zijn zou ze ons willen uitnodigen voor Munesco, dat is in juni en daar gaan heel veel Unesco Groepen van scholen naar toe.
- Ze vroeg of we een groepje van ongeveer 5 mensen willen starten, iemand uit de leerlingenraad zou dan de voorzitter daarvan kunnen worden. Een andere optie is misschien de examen llr groep dat gaat doen.
- Mevrouw Heesen gaat een stukje schrijven, dan kan de llr een mail sturen voor sollicitaties.
- Rosa wil wel meedoen aan die groep.
- De Nederlandse Unesco scholen hebben een groep mensen die kijken naar andere Unesco scholen. Binnenkort komen een paar mensen uit die Unesco groep naar Sancta Maria om te kijken.

### Studiereizen

Er zijn twee bijeenkomsten met de hele groep waarmee je op studiereis gaat, zo kan je je groep leren kennen.

### Begroting

Niels gaat de begroting mailen naar de llr.

### Beleid op deelname op LR mbt cijfers

- Iedereen moet even kijken hoe je ervoor staat, want je mag worden uit geroosterd enz. mits je er goed voorstaat.
- Als je er wat minder goed voor staat dan ga je in gesprek met meneer Brink en mevrouw Koekkoek om te overleggen.

### Data vergadering

De roosters gaan veranderen, zodra alle nieuwe roosters bekend zijn moeten we even kijken of we een andere (betere) vergader dag kunnen vinden.

### Het hokje

Keke gaat met mevrouw Krijnen vrijdag 12 januari bespreken hoe het zit met het hokje.

### De open dag

Vrijdag 16 en zaterdag 17 februari zijn de open dagen, we zitten weer in het biologielokaal. Isabella moet een schema maken wie wat doet.

- Vrijdag: Florine, Dagmar, Rosa, Niels
- Zaterdag: Keke, Merel (als Merel niet kan komen dan moet ze regelen dat er iemand uit de schoolkrant kan komen).

### WVTTK

- We moeten nadenken over wat we allemaal doen en wat we hebben gedaan in dit jaar zodat we de volgende vergadering een jaarplanning kunnen maken.

- Worden er nog scholen uitgenodigd? -> alleen RSC college had gereageerd maar verder niemand. Of Isabella de volgende vergadering kan vertellen of er nog iets is gebeurd.
- Een reünie organiseren voor alle oud leden van de Ilr aan het eind van het jaar.
- Docent van het jaar: willen wij dat organiseren? Zo ja, dan moet dat anders dan de vorige keer. Hoe gaan we dat doen? Keke gaat daar samen met Daniël over nadenken en gaan de volgende vergadering vertellen hoe en wat.
- Hoe het gesprekje tussen Florine en Jacobs was gegaan: Hij zei dat de wifi beter is geworden in de bovenbouw kantine. Hij ging ook kijken of het in de onderbouw kantine beter kan qua zit ruimte. Hij had op marktplaats een andere lamp getest voor in de bovenbouw kantine maar dat was geen succes, hij gaat nu kijken naar een betere oplossing. Er komen zonnepanelen over het hele dak van Sancta.
- De volgende keer dat Florine naar Jacobs gaat gaat ze het hebben over het bordje bij het voetbalveldje.
- Daniël gaat naar mentor of Krijnen om te praten over de po van scheikunde: er zit twee weken tussen dus de ene helft heeft twee weken langer de tijd om te leren.
- Er moet een nieuw brievenbus komen voor de Ilr, misschien kunnen de conciërges een brievenbus maken van hout?